
New Measures on Parking Management on Campus 
 

Following a review of current parking management measures on the campus, the following new measures 

as approved by the Administrative Affairs Committee on 19 July 2017, will take effect from 1 September 

2017 :-  

 

(a) The indoor carpark at the Pommerenke Student Centre would be opened for visitors outside office hours, 

i.e. after 1800 hours on working days and on Saturdays/Sundays/Public Holidays, for a trial of 6 months 

initially; 

 

(b) The 6-hour time-restricted parking provisions of the car park adjacent to Exit A of  the University MTR 

Station would be put on hold for the time being; 

 

(c) A provision of up to 150 free parking coupons per year (i.e. the ceiling) (from 1 September to 31 August) 

would be set for residents of staff quarters and further pre-paid coupons could be applied for  on a fee-

charging basis at the prevailing rate  same as the pre-paid parking coupons (i.e. currently $20 each for parking 

up to 5 hours); 

 

(d) To deter illegal parking and unauthorized overnight parking on the campus, the impoundment fee and 

storage fee per day for vehicles impounded for violation of campus parking regulations will adopt a 

standard fine at HK$320 each [i.e. the prevailing rate of fine set under the Road Traffic Ordinance 

(Parking on Private Road) Regulations] 
  

           Security Office 

           24 August 2017 
 
 

新校園泊車管理措施 
 

經檢討現行校園泊車管理措施後，大學行政事務委員會於 2017年 7月 19日議決通過下列新措施，將於

2017年 9月 1日起生效： 

 

(a) 龐萬倫學生活動中心之室內停車場，將於非辦公時間開放予訪客車輛停泊，即工作日下午六

時後及星期六、日及公眾假期，初步試行六個月； 

 

(b) 港鐵大學站 A出口停車場之六小時限時泊車措施將暫緩執行； 

 

(c) 每戶教職員宿舍每年(即由 9 月 1 日至翌年 8 月 31 日)可申領免費泊車劵數量上限將設定為 150

張。如不敷應用時，可按現行收費標準申請購買預繳限時泊車劵 (現時每券為港幣$20，可泊車

最高 5小時); 

 

(d) 為有效減少在校園內的非法泊車及未經批准逾夜泊車，大學將會按香港法例『道路交通（私家

路上泊車）規例』，向違反大學泊車規例的車輛，收取標準車輛扣押費及每天存倉費，各為港

幣$320。 

 

 

                      保安處 

           2017年 8月 24日 


